

May 13, 2022

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ECONOMIC POLICY

The Standing Committee on Economic Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Tuesday, May 17, 2022, following the adjournment of the House until 6 p.m.

By order of the Chair.

Shayne Davies
Clerk of the Legislative Assembly

AGENDA (order subject to change)

- Bill 90, *An Act to Amend the Prescription and Catastrophic Drug Insurance Act*
- Bill 91, *An Act to Amend the Public Health Act*
- Bill 104, *An Act to Amend the Public Health Act*
- Bill 86, *Special Appropriation Act 2022*
- Bill 87, *An Act to Amend the Gasoline and Motive Fuel Tax Act*
- Bill 88, *An Act to Amend the Financial and Consumer Services Commission Act*
- Bill 89, *An Act to Amend the Real Property Tax Act*
- Bill 103, *An Act to Amend the New Brunswick Income Tax Act*

The members of the Committee are: Mr. Turner, Mr. Carr, Mr. Cullins, Mr. Ames, Mr. Wetmore, Ms. S. Wilson, Mr. Austin, Mr. LePage, Mr. K. Chiasson, Mr. LeBlanc, and Mr. Arseneau.

le 13 mai 2022

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA POLITIQUE ÉCONOMIQUE

Le Comité permanent de la politique économique se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative à la date suivante :

- le mardi 17 mai 2022, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 18 h.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,
greffier de l'Assemblée législative

ORDRE DU JOUR (l'ordre d'étude peut changer)

- Projet de loi 90, *Loi modifiant la Loi sur l'assurance médicaments sur ordonnance et médicaments onéreux*
- Projet de loi 91, *Loi modifiant la Loi sur la santé publique*
- Projet de loi 104, *Loi modifiant la Loi sur la santé publique*
- Projet de loi 86, *Loi spéciale de 2022 portant affectation de crédits*
- Projet de loi 87, *Loi modifiant la Loi de la taxe sur l'essence et les carburants*
- Projet de loi 88, *Loi modifiant la Loi sur la Commission des services financiers et des services aux consommateurs*
- Projet de loi 89, *Loi modifiant la Loi sur l'impôt foncier*
- Projet de loi 103, *Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu du Nouveau-Brunswick*

Les membres du comité sont les suivants : M. Turner, M. Carr, M. Cullins, M. Ames, M. Wetmore, M^{me} S. Wilson, M. Austin, M. LePage, M. K. Chiasson, M. LeBlanc et M. Arseneau.